

《单词百科:juncture是什么意思?juncture怎么发音?juncture的解释和用法》

英语单词juncture是什么意思?juncture怎么读?juncture怎么发音?简答网为您整理了juncture的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



juncture怎么读

juncture的读音:[d ŋ kt (r)]

juncture的意思

1、n.时刻，关键时刻;接合点;

juncture的相关词组

1、at this juncture 在这个当口，在这个节骨眼上;

2、critical juncture 节骨眼;

juncture的近义词

- 1、 articulation n.清晰度，咬合，关节;发音;接合;
- 2、 brink n.（悬崖峭壁的）边沿;（危险的）边沿;边缘;初始状态;
- 3、 confluence n.（河流的）汇合处;汇流处;（事物的）汇合;汇流;
- 4、 conjuncture n.事态，接合，危机;行情;商情;
- 5、 connection n.关系;连接;人脉;接头;联运;亲戚;

juncture的双语例句

- 1、 It is very difficult at this juncture to predict the company's future.

此时很难预料公司的前景.

- 2、 The people began to throw stones. At this juncture the police arrived.

那些人开始扔石子了. 在这危急之时,警察来了.

- 3、 At this juncture his office door opened.

正在这个关头,他的办公室的门开了.

- 4、 At this juncture Nicholas took his leave.

尼古拉就在这当儿和大家告辞.

- 5、 Worse still, it is difficult to find a buyer at this juncture.

卖汽车时发现没价钱也没买家.

- 6、 At this juncture , Nanine appeared.

这时纳尼娜进来了.

- 7、 At this juncture, personality entities on Earth appear to have originated from two sources.

在这个接合点上,地球上的人格存有看起来起源于两个源头.

8、Carly : Humanizing technology and humanizing leadership, I think, are at this juncture both important.

卡莉:我认为, 将科技人性化和领导人人性化相结合是很重要的.

9、At the most critical juncture we took turns in watching that point.

在最为紧急的时刻,我们轮流监视着那个地方.

10、Badaling Great Wall is an important juncture of the Pass outpost.

八达岭是万里长城重要关口居庸关的前哨.

11、The project is situated at the juncture of the new and old urban districts.

该项目位于新老城区交界处.

12、On my conduct at the present juncture my whole future depends.

我的前程都取决于我在这个时刻的表现.

13、He missed the important juncture in his career.

他没有抓住人生历程中的重要契机.

14、Turn in great history especially hold juncture, always standard way and target, gritty.

特别是在重大的历史转持关头, 总是认准方向和目标, 坚韧不拔.

15、The world economy is at a juncture.

世界经济已到关键的转折点.

16、We're at a critical juncture in terms of his domestic program.

就他的国内计划而言, 我们正处于一个紧要的关口.

17、This is a very important juncture in the and they must follow certain principles.

这是个承上启下的关键时刻,必需得遵照规则.

18、A gathering, flowing, or meeting together at one juncture or point.

在一个交汇处或地点聚集、汇流或集合。

以上是简答网为您整理的juncture怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于juncture的用法、j

uncture的释义、juncture的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/juncture>

